
PROTOKÓŁ NR XLV/2021 

z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 14 maja 2021 r. 

 

Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym  

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, 

rozpoczęły się o godz. 10.06. 

 

W sesji udział wzięli: 

 

1. Radni RM –zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b do 

protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

6. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

7. Burmistrz Miasta i Gminy Ćmielów – Joanna Suska 

8. Skarbnik Gminy Ćmielów – Jarosław Nowak 

9. Specjalista ds. Energii, Ochrony Środowiska i Efektywności Energetycznej  

Budynków w Zakładzie Analiz Środowiskowych EKO-precyzja – Szymon 

Ryszka 

 

Nieobecny radny: Mateusz Czeremcha 

 

Ad I/Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie 

quorum: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dzień dobry Państwu! Bardzo miło 

mi się jest z Państwem spotkać tym bardziej, że ta moja przerwa trwała trochę 

długo, ale myślę, że już będziemy teraz na długo razem. Otwieram czterdziestą 

piątą sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Na wstępie dokonam 

sprawdzenia list obecności, ponieważ muszę ustalić, czy posiadamy wymagane 

kworum, by podejmować prawomocne uchwały. A więc, będą odczytywała 

nazwiska Państwa z listą obecności, a Państwo będą potwierdzać swoją 

obecność. Zaczynamy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Jestem obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Duda Renata, jestem obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Giemza Marek, obecny. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, obecny. Dzień dobry Państwu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Dzień dobry. Grażyna Maj, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. Pałka 

Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, obecny. Dzień dobry Państwu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, obecny. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, obecna. 

Sajda Włodzimierz. Kolego Włodku, nie słychać cię. Proszę o włączenie 

mikrofonu. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem obecny. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Bożenna Morycińska. Bożenko, 

czy jesteś obecna? Łączy się z nami, ale jest już, za chwileczkę będzie z nami. 

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzam, Szanowni Państwo, że posiadamy 

wymagane kworum, by podejmować prawomocne uchwały. Witam radnych 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Witam Prezydenta Miasta Pana 
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Jarosława Górczyńskiego, Wiceprezydentów Miasta: Pana Piotra Dasiosa  

i Dominika Smolińskiego, Sekretarza Miasta Annę Niedbałę i Skarbnika Miasta 

Sławomira Kijaka. Witam bardzo serdecznie przybyłą na dzisiejsze nasze 

obrady Burmistrz Miasta i Gminy Ćmielów – Panią Joannę Suskę oraz 

Skarbnika Gminy Ćmielów – Pana Jarosława Nowaka, a także Specjalistę  

ds. Energii, Ochrony Środowiska i Efektywności Energetycznej Budynków  

w Zakładzie Analiz Środowiskowych EKO-precyzja – Pana Szymona Ryszkę 

oraz wszystkich przybyłych Państwa na obrady dzisiejszej sesji, a także 

internautów, serdecznie witam, którzy śledzą obrady naszej sesji online.  

Szanowni Państwo! Mam dla Państwa bardzo, bardzo ciekawą i ważną 

informację. Otóż, "Gazeta Prawna", Dziennik "Gazeta Prawna" jest 

organizatorem konkursu od 5 lat – rankingu – "Perły Samorządu", w którym 

honoruje się najlepsze gminy oraz włodarzy miast. Tam są wyróżnione 

kategorie, a więc są miasta w kategorii do 100 tys. i miasta powyżej 100 tys.  

A także gminy wiejskie. I muszę Państwu powiedzieć, że przede wszystkim jest 

to wyjątkowy ranking, ponieważ udział w tym rankingu jest całkowicie 

bezpłatny. A nad przebiegiem wyboru czuwa kapituła rankingu złożona  

z ekspertów ds. samorządu terytorialnego ze świata nauki, biznesu, 

dziennikarzy, dziennika "Gazety Prawnej", którzy są, jak wspomniałam 

organizatorami tego rankingu, oraz miasto Gdynia, która też jest 

współorganizatorem. Partnerem merytorycznym – jeszcze tutaj powinnam 

dodać, że ta kapituła dokonując wyboru kieruje się przede wszystkim zasadą 

bezstronności, apolityczności oraz zapewnia równe szanse wszystkim 

uczestnikom tego rankingu. I partnerem merytorycznym konkursu jest globalna 

organizacja skupiająca firmy doradcze i projektowe PwC i – jak piszą o sobie 

przedstawiciele firmy – są siecią działającą w 155 krajach. Zatrudniają ponad 

280 tys. osób i dostarczają klientom najwyższej jakości usług w zakresie 

doradztwa biznesowego, technologicznego, podatkowo-prawnego oraz audytu. 

I teraz tak, w kategorii samorząd Gmina Ostrowiec Świętokrzyski w kategorii 

miast do 100 tys. zajęła zaszczytne wyróżnienie, znajdując się w gronie  

10 najlepszych miast w Polsce. Pragnę tu dodać, że do rankingu przystąpiło 

ponad 1000 miast i gmin. A więc, widać jak olbrzymia skala i zainteresowanie 

rankingiem. Tym więc ważniejsza sprawa, jeśli chodzi o wyróżnienie w takim 

rankingu. Natomiast, w kategorii najlepszych włodarzy miast w gminach,  

w miastach do 100 tys. – pierwsze miejsce zajął Jarosław Górczyński, Prezydent 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Drugie Krzysztof Kosiński z miasta 

Ciechanów. Trzecie Tomasz Andrukiewicz z Ełku. Pragnę tu jeszcze dodać, że 

w rankingu tym w miastach powyżej 100 tys. nasz Prezydent znalazł się  

w gronie tak zaszczytnych osób jak: Wojciech Szczurek z Gdyni, który ex aequo 

z Jackiem Jaśkowiakiem z Poznania zajęli pierwsze miejsce. Aleksandra 

Dulkiewicz drugie i Hanna Zdanowska z Łodzi trzecie. A więc, jest to 

niesamowite wyróżnienie dla włodarza miasta, dla nas, jako Rady Miasta, która 

oczywiście współpracuje we wszystkich działaniach z Prezydentem Miasta, 
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także dla pracowników gminy, dla pracowników spółek, bo to jest, jak gdyby, 

mówiąc szerzej, patrząc na to szerzej, jest to wyróżnienie dla wielu, wielu osób, 

bo przecież sam Prezydent nie byłby w stanie tak wiele osiągnąć. A więc, 

niesamowite brawa, niesamowite podziękowanie, Panie Prezydencie, dla Pana  

i cieszymy się bardzo, że jesteśmy tak wyróżnieni w gronie i przez kapitułę 

właśnie apolityczną, bez jakiegokolwiek wkładu finansowego – ludzi, którzy 

nas nie znają, a ocenili pracę Prezydenta, pracę gminy po wynikach, po tym jak 

dokonaliśmy tej oceny przesyłając ankietę i tylko na tej podstawie zostaliśmy 

wyróżnieni. A więc, nieprawdopodobne wyróżnienie. Jeszcze raz serdeczne 

gratulacje Panie Prezydencie i oczywiście wszystkim Państwu.  

Przechodzimy, proszę Państwa, teraz do realizacji już porządku obrad.  

A więc, na wstępie jak zwykle muszę przypomnieć Państwu o tym, że istnieje 

ochrona danych osobowych w związku z rozporządzeniem Parlamentu 

Europejskiego i Rady Europy z 27 kwietnia 2016 r., a więc jeśli my 

wymieniamy swoje dane osobowe: adres, nazwisko, imię – to od nas nie są 

wymagane oświadczenia. Jesteśmy osobami publicznymi. Natomiast, używając: 

nazwisk, adresów osób trzecich w swoich wypowiedziach, musicie Państwo 

pamiętać, że powinniście mieć ich zgodę pisemną. Oświadczenie, że te osoby 

wyrażają na to zgodę. Przypominam tylko Państwu, to tak jak zwykle na każdej 

sesji.  

I jeszcze jedna informacja, że zgodnie z ustawą z dnia 4 kwietnia 2019 r.  

o dostępności cyfrowej stron internetowych i innych aplikacji mobilnych 

podmiotów publicznych oraz dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady 

Europy z 26 października 2016 r. wszystkie materiały publikowane na stronach 

samorządu terytorialnego są przystosowane dla osób niepełnosprawnych.  

I zgodnie z aktami prawnymi, o których wspomniałam nagrania obrad sesji 

Rady Miasta będą oczywiście uzupełniane o napisy dla niesłyszących.  

 

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad:  

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy teraz do porządku 

obrad. A więc, otrzymaliśmy oczywiście materiały na dzisiejszą sesję wraz  

z porządkiem. Czy Państwo Radni mają uwagi do porządku? Coś chcieliby 

dodać, coś zmienić? Nie widzę. W takim razie będziemy realizować porządek 

obrad dzisiejszej sesji.  

 
Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 
II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  z dnia  

4 lutego 2021 r., 10 lutego 2021 r. i 12 marca 2021 r.  
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IV. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą 

Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Ćmielów w zakresie lokalnego transportu 

zbiorowego, 

2) zawarcia porozumienia międzygminnego, 

3) przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na 2021 r.”, 

4) wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski obowiązującego  

w 2021 r. oraz określenia sezonu kąpielowego, 

5) przyjęcia „Lokalnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów 

szkół podstawowych mających siedzibę na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski”,  

6) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski 

na 2021 rok, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2023,  

8) nadania nazw drogom wewnętrznym, 

9) nadania nazwy drodze wewnętrznej, 

10) zbycia nieruchomości, 

11) nabycia nieruchomości, 

12) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu,  

13) wyrażenia zgody na przedłużenie okresu użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, 

14) zbycia prawa użytkowania wieczystego części nieruchomości, 

15) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Ostrowca Świętokrzyskiego dla obszaru w rejonie ulic: 

Jana Samsonowicza, Dębowa, Skośna, 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad systemu taryfowego i opłat za 

przejazdy, uprawnień do samorządowych ulgowych i bezpłatnych przejazdów 

oraz cen za usługi w zakresie publicznego transportu zbiorowego w granicach 

administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz Gmin sąsiadujących, 

które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego, 

17) aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną  

i paliwa gazowe dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, 

18) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

19) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 

20) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 

21) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu, 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 

23) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029. 
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V. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta o złożonych interpelacjach. 

VI. Sprawozdanie z prac Rady Miasta i komisji Rady Miasta.  

VII. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta za okres od 28 stycznia 

2021 r. do 5 maja 2021 r. 

VIII. Sprawy różne (m.in..: 1) sprawozdanie z realizacji Programu współpracy 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 r.,  

2) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierającego 

Rozwiązywanie Problemu Bezdomności w Ostrowcu Świętokrzyskim na lata 

2017-2020 w roku 2020, 3) sprawozdanie z działalności Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski za okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r.,  

4) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2021 za 

okres od 01.01.2020do 31.12.2020 r., 5) sprawozdanie z realizacji Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2019-2021 za 

okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r., 6) sprawozdanie z realizacji Programu 

Wspierania Osób Starszych przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Ostrowcu Świętokrzyski na lata 2016-2020 za okres od 01.01.2020 do 

31.12.2020 r., 7) ocena zasobów opieki społecznej za 2020 r.). 

 

IX. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

 

Ad III/Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego z dnia 4 lutego 2021 r., 11 lutego 2021 r. i 12 marca  

2021 r.: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy zatem do pkt III  – 

„Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

z trzech sesji: z dnia 4 lutego 2021 r., 11 lutego 2021 r. i 12 marca 2021 r.”. 

Protokoły Państwo otrzymaliście drogą mailową albo też mogliście się z nimi 

zapoznać w biurze Rady Miasta. Czy więc Państwo Radni mają uwagi, 

zapytania do protokołu? Nie widzę. W takim razie będziemy głosować. Będę 

wyczytywała kolejno Państwa Radnych z listy obecności, a Państwo będą 

przedstawiać swoje stanowisko: "za", "przeciw" lub "wstrzymałem się", czy też 

"wstrzymałam się".  

I tak przechodzimy do przyjęcia protokołu z sesji Rady Miasta z dnia 4 lutego 

2021 r. Stanisław Choinka.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radny G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marcin Marzec.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda- Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że protokół z sesji  

z dnia 4 lutego 2021 r. przyjęliśmy jednomyślnie.  
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Radni RM jednogłośnie przyjęli protokół z sesji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego z dnia 4 lutego 2021 r.(imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do przyjęcia 

następnego protokołu z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

z 11 lutego 2021 r. I procedura taka sama, głosujemy: Stanisław Choinka.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marcin Marzec.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  
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Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Wrona Jerzy, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Stwierdzam, że protokół 

z sesji Rady Miasta z 11 lutego 2021 r. również przyjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie przyjęli protokół z sesji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego z dnia 11 lutego 2021 r. (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I kolejny protokół z sesji Rady 

Miasta z dnia 12 marca 2021 r. Przechodzimy do przyjęcia protokołu: Choinka 

Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przepraszam. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Artur Głąb.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Jestem za, Marcin Marzec.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  
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Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Daniel Strojny, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marta Woźnicka-Kuzdak.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że protokół sesji Rady 

Miasta z 12 marca 2021 r. również przyjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie przyjęli protokół z sesji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego z dnia 12 marca 2021 r.(imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu). 

 

 

Ad IV/Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

punktu porządku obrad, mianowicie pkt IV „Podjęcie uchwał w sprawach”. 

Jako pierwszy punkt projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na zawarcie 

Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski 

a Gminą Ćmielów w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz 

Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie nam 

opinii Komisji. Proszę o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Strategii  

i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Komisja, wspomniana Komisja pozytywnie zaopiniowała ten 

projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec –  Pani Przewodnicząca! Szanowni 

Państwo! Komisja Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski  

a Gminą Ćmielów w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. Głosujemy: 

Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za.  

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kamil Stelmasik.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Miło mi zakomunikować,  

że również i tą uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec 

Świętokrzyski a Gminą Ćmielów w zakresie lokalnego transportu zbiorowego.  

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr  5 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/35/2021 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Prezydenta Miasta 

Jarosława Górczyńskiego o zabranie głosu. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Zaproszeni Goście! Szanowni Internauci! Z tego miejsca chciałbym też 

podziękować Radnym Miasta i Gminy Ćmielów, bo oni pierwsi podjęli takie 

zobowiązanie. Chcę podziękować na ręce Pani Burmistrz Joanny Suski i Pana 

Skarbnika za tą odpowiedź na naszą inicjatywę, która była z kolei odpowiedzią 

na wniosek mieszkańców, pracowników „Porcelany” Ćmielów. Miałem 

przyjemność kilku rozmów z pracownikami z Ćmielowa, pracownikami z tego 

zakładu i myślę, że to też korzyści są wspólne i społeczne, i gospodarcze, i dla 

miasta Ćmielowa, i dla miasta Ostrowca. I jest mi miło, że to kolejna gmina, 

która zdecydowała się współpracować z miastem Ostrowiec Świętokrzyski,  

po Kunowie w obszarze transportu. Z korzyścią, tak jak powiedziałem dla 

wszystkich mieszkańców. Realizujemy to wspólnie. Ostrowiec jest tutaj takim 

centrum, stąd uważam, że to jest duża korzyść dla wszystkich. Bardzo 

serdecznie dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo. Szanowni 

Państwo Radni! Ogłaszam teraz 15 minut przerwy. Nastąpi podpisanie 

porozumienia pomiędzy włodarzami miast: Ostrowca i Ćmielowa. A za 15 

minut wznowimy obrady. 

 

Przerwa w obradach sesji Rady Miasta trwała od godz. 10.26 do godz. 10.44. 

 

 



13 
 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – No, to wznawiam obrady. 

Proszę Szanownych Radnych, jesteśmy w punkcie drugim. Jest to projekt 

uchwały dotyczący zawarcia porozumienia międzygminnego. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz 

Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących o podanie nam opinii Komisji. 

Proszę Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju Miasta. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Projekty wspomnianej uchwały, bardzo 

ważnej, został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju 

Miasta. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję i proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czy Państwo Radni chcieliby 

zabrać głos do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego. I głosujemy: Stanisław Choinka. Stanisław Choinka. 

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 
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Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za.  

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Stwierdzam, proszę 

Państwa, że uchwałę w sprawie porozumienia międzygminnego podjęliśmy 

jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/36/2021 –załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I przechodzimy do kolejnego 

punktu. A mianowicie… 

Radny Wł. Stec – Przepraszam Pani Przewodnicząca, podnosiłem rękę. Czy 

mógłbym zabrać głos krótko?  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przepraszam bardzo,  

nie zauważyłam. Proszę o zabranie głosu, jeszcze do poprzedniego punktu. Tak, 

do punktu drugiego. 

Radny Wł. Stec – Tak, dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca! Panie 

Prezydencie! Szanowni Państwo! Ja tak króciutko. Ostrowiec Świętokrzyski,  

to drugie co do wielkości miasto województwa świętokrzyskiego oraz 

największy ośrodek w jego północnej przemysłowej części. Mamy z czego być 

dumni i to pielęgnować. Tkanka materialna oraz wartości intelektualne, a także 

tradycje hutnicze będą prezentowane już niebawem w powstającym Centrum 

Hutnictwa. Jednak dziedzictwo naszego regionu, to także uwarunkowana 

historycznie, gospodarczo oraz społecznie współpraca między miastami  
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i gminami dorzecza Doliny Kamiennej. To ona, określana jako najpracowitsza  

z polskich rzek, wpłynęła na rozwój przemysłu w tej części kraju, a obecnie 

województwa. Trzy główne samorządy, czyli: Ostrowiec Świętokrzyski, 

Starachowice oraz Skarżysko Kamienna, od lat podejmowały próby współpracy, 

ale dopiero teraz, zaproponowana przez Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego Pana Jarosława Górczyńskiego, idea stworzenia miejskiego 

obszaru funkcjonalnego, ma szansę przynieść konkretne rozwiązania i korzyści. 

Proponując takie rozwiązanie zaprezentowaliśmy się jako lider w regionie. 

Partner o wiarygodnej sytuacji finansowej, który myśli szerzej widząc potencjał 

swój oraz swoich partnerów. Miejski Obszar Funkcjonalny Miasta Północy, 

czyli największe tego typu partnerstwo w kraju. Mam nadzieję, że władze 

rządowe nie zignorują kompleksowej propozycji rozwoju siedemnastu 

samorządów północnej, najbardziej uprzemysłowionej części województwa 

świętokrzyskiego. Gratuluję Prezydentowi Miasta, że czerpiąc z tradycji  

i myśląc o przyszłości, przejął rolę pomysłodawcy międzygminnej współpracy 

w ramach tego największego w Polsce Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego 

miasta północy, czyniąc z naszego miasta lidera i ważne centrum myśli  

o rozwoju naszego regionu. Doceniam przyszłościowe myślenie oraz strategię 

proponowane przez Prezydenta Miasta i myślę, że warto podkreślić,  

że angażowanie się w politykę regionalną było jednak możliwe tylko dzięki 

wielu odważnym decyzjom i uporządkowaniu sytuacji na lokalnym rynku. 

Naszym atutem jest wiarygodność finansowa, którą uzyskujemy dzięki 

racjonalnemu zarządzaniu finansami publicznymi. Zrównoważony budżet 

zapewnia politykę prorozwojową i daje solidne podstawy do realizacji wielu 

przedsięwzięć coraz po raz, którą dostrzegają niezależni specjaliści. I na koniec 

chciałbym jeszcze raz podziękować i pogratulować, właściwie pogratulować 

Panu Prezydentowi zdobycia I miejsca w niezależnym i bezpłatnym 

prestiżowym plebiscycie dziennika "Gazeta Prawna" w kategorii "Włodarz 

miasta do 100 tys. mieszkańców". Gratuluję i dziękuję za udzielenie mi głosu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo. Czy może ktoś 

jeszcze się zgłaszał do głosu? O widzę Kamila Stelmasika. Proszę bardzo, Panie 

Radny. 

Radny K. Stelmasik – Dziękuję Pani Przewodnicząca, ja tylko powiem krócej, 

niż kolega i życzę bardzo dużo wytrwałości, siły i odwagi wszystkim osobom, 

które będą zaangażowane w wyprodukowanie – jeśli tak mogę powiedzieć – 

tych niezwykle istotnych i ważnych dokumentów strategicznych w ramach 

właśnie obszaru funkcjonalnego. To jest naprawdę ogrom pracy, który czeka 

zarówno tutaj zespół Wiceprezydenta Dominika Smolińskiego, jak i wszystkie 

inne osoby zaangażowane w ten proces w pozostałych właśnie wymienionych  

w porozumieniu miastach. Dziękuję.  
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3) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do punktu trzeciego. A mianowicie przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta” – 

podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Planu pracy Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na rok 2021”. Zanim przejdziemy do dalszych spraw 

związanych z podjęciem tej uchwały, kilka słów na temat planu pracy. Otóż, 

udało nam się w ubiegłym roku zrealizować jeden z punktów, który był w planie 

pracy, a mianowicie "Funkcjonowanie gminnych szkół podstawowych  

w wyniku reformy systemu oświaty".  

Natomiast nie udało się zrealizować punktu dotyczącego "Analizy ładu 

przestrzennego w kontekście stworzenia możliwości rozwoju społeczno-

gospodarczego, jako czynnika przeciwdziałającego depopulacji". Otóż,  

w drugim półroczu mieliśmy dość przeładowaną tematykę obrad naszych sesji, 

mianowicie weszły dwa dość poważne tematy. Jedno poważne zagadnienie to 

było uchwalenie Studium w październiku minionego roku i drugi temat 

"Strategia rozwoju Gminy Ostrowiec", która była uchwalana w grudniu,  

a dopiero na koniec roku praktycznie 30 – bodajże – grudnia podjęliśmy temat 

związany z oświatą. Stąd też przenosimy temat, który był niezrealizowany na 

ten rok. Dodam jeszcze, że jest otwarta ta problematyka tematów, jeśli Państwo 

Radni uznają, że trzeba by do planu pracy włączyć jakiś ważny temat,  

w każdym momencie możemy to zrobić, możemy przedyskutować. A zatem, 

tyle na temat planu pracy Rady.  

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Samorządową, Komisję  

ds. Rodziny, Komisję Strategii i Rozwoju Miasta, Komisję Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu, Komisję Budżetu. Proszę teraz 

Przewodniczących Komisji o podania nam opinii Komisji. Jako pierwszy 

zabierze głos Przewodniczący Komisji Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca! 

Państwo Radni! Komisja ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała 

omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Pani Przewodnicząca! Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, proszę 

Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju Miasta. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik –  Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I Przewodniczący 

Komisji Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni 

chcieliby zabrać głos w tym temacie? Nie widzę. W takim – Kamil Stelmasik, 

proszę o zabranie głosu Panie Radny. 

Radny K. Stelmasik – Dziękuję bardzo. Bardzo szybko. Bardzo się cieszę,  

że w III kwartale będziemy dyskutować o tej tematyce związanej właśnie  

z przestrzennym ładem naszego miasta. Bardzo mnie to osobiście cieszy i już 

nie mogę się na to doczekać. Dziękuję za ten punkt.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na rok 2021. I tak kolejno: Choinka 

Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Aron Pietruszka.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 
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Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny WŁ. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Wrona Jerzy, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia „Planu pracy Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na rok 2021”  (imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/37/2021 – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały, mianowicie w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski obowiązującego w roku 2021 oraz określenia 

sezonu kąpielowego. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Samorządową oraz Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę 

Przewodniczących Komisji o podanie nam opinii Komisji. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Samorządowej.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba –  Komisja Samorządowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I Przewodniczący 

Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

Strategii i Rozwoju Miasta również pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Marka Giemzę o zabranie głosu. 

Radny M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Panie 

Prezydencie! Państwo Radni! W okresie pandemii widać, jak wielu 

mieszkańców Ostrowca korzysta z ośrodka "Gutwin" i pobliskich terenów 
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leśnych. W związku z tym mam pytanie, czy planowane są jakieś inwestycje  

w infrastrukturę ośrodka "Gutwin": plac zabaw lub zakup jakiegoś sprzętu 

sportowego. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Panie Prezydencie, proszę  

o zabranie głosu.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Bardzo dziękuję za to pytanie Panu 

Radnemu Markowi, bo zapewne wywołane jest to pytanie tymi dokumentami, 

które Państwo Radni macie dzisiaj w swoich dokumentach, i nad którymi 

będziecie później głosować. I jednym z takich właśnie ruchów, zmian  

w finansach jest przekazanie 150 tys. zł na Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  

z docelowym zadaniem –  150 tys. – tak tutaj Pan Skarbnik precyzyjnie określa. 

I będziemy w tym roku i myślę, że jeszcze na Dzień Dziecka być może,  

że zdążymy wspólnie z MOSiR-em dokonać takich prac remontowo-

adaptacyjnych przede wszystkim na placu zabaw. Ale to nie koniec. W okresie 

pandemii, uświadomiło nam wiele osób, że ośrodek na „Gutwinie”, to też taki 

ośrodek powiedzmy spełniający i inne zadania. Stąd, na pewno będziemy w ten 

ośrodek mocno inwestować. Jest na to zapotrzebowanie. Mnóstwo osób chodzi 

tam z kijkami. Mnóstwo osób biega, wiele osób spaceruje. I na pewno w ten 

ośrodek będziemy inwestować. Będziemy rozszerzać ofertę MOSiR-u  

o dodatkowe atrakcje. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze 

jakieś pytania ze strony Państwa Radnych? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania. Poddaję pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 

obowiązującego w roku 2021 oraz określenia sezonu kąpielowego. Głosujemy: 

Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Jeszcze Kutryba Kamil pewnie, ale ja już też powiem, że 

jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zauważyłam zaraz, zaraz, 

momencik ale już Łata Mariusz niech będzie skoro jest przy głosie.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  
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Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marcin Marzec. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za.  

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel , jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski obowiązującego w roku 2021 oraz określenia 

sezonu kąpielowego (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/38/2021 – załącznik nr 12 do protokołu. 
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5) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy przyjęcia "Lokalnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych 

uczniów szkół podstawowych mających siedzibę na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski". I tu proszę Państwa, w tym projekcie uchwały 

proszę sobie dokonać poprawki, mianowicie w załączniku nr 2 w §1 po pkt 4 

jest pomyłka w numeracji – jest pkt 4 – a powinien być 5. To tylko taka drobna 

poprawka. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu oraz Komisję Budżetu. Proszę 

Przewodniczących Komisji o podanie nam opinii komisji. Jako pierwszy 

zabierze głos Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury  

i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Pani Przewodnicząca! Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Włodzimierza 

Steca, Przewodniczącego Komisji Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania, uwagi do projektu tej uchwały? Widzę Mariusza Łatę. Proszę  

o zabranie głosu Panie Radny.  

Radny M. Łata – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Ja zacznę  

od podziękowania za przygotowanie takiej uchwały. Ja, jako osoba, która ponad 

ćwierć wieku pracuje i zajmuje się oświatą na różnych szczeblach, potrafię 

docenić i potrafię wysłuchać głosy osób, które są bardzo zadowolone z tej 

uchwały. To nie pierwsza uchwała, która tak wspiera edukację. Ja tylko 

przypomnę, "Srebrne Tarcze", "Złote Tarcze", stypendia motywacyjne, dodatki 

motywacyjne, zwiększone dla nauczycieli, dodatkowe godziny zajęć z języka 

angielskiego, certyfikaty językowe, które są postrzegane przez inne samorządy, 

jako naprawdę wartość dodana samorządu ostrowieckiego. Oświata ostrowiecka 

Gminy Ostrowiec zauważana jest w skali całego kraju. Rozwija się. Stypendia 

motywacyjne. To kolejny krok, by polepszać stan i motywację dla naszych 

uczniów. Ja wiem, że te stypendia będą tylko dla najlepszych, ale wiem,  

że to jest droga i nie ostatni krok do tego, by motywować naszą zdolną 

młodzież. A, że perełek, którzy zajmują doskonałe miejsca na konkursach 

przedmiotowych, zarówno na forum województwa, ale i kraju, którzy 

reprezentują w konkursach artystycznych nasze miasto, promując je również 

poprzez sport i zawody sportowe. Gratuluję tego pomysłu i odważnej decyzji, 

by w takiej kwocie wesprzeć naszą zdolną młodzież.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Widzę, że chciał zabrać 

głos Andrzej Pałka. Proszę.  

Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Szanowni 

Koledzy, Koleżanki! Jak również Internauci! W podobnym duchu, jak kolega 
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przed chwilą to wspomniał, troszeczkę może w innym ujęciu. Panie 

Prezydencie! Za tak perspektywiczne spojrzenie, że najpierw Pan docenił 

nauczyciela, który miał olimpijczyków, trenera, który uzyskał w sportach wiele 

sukcesów – przyniósł chwałę, jak również rozgłos o naszym mieście,  

bo niekiedy województwo nie słyszy, że Ostrowiec jest. Poznajemy to w wielu, 

w  wielu informacjach. To trzeba też wspomnieć, że nie zapomniał Pan również 

o kolejnym dokumencie, na którym dzisiaj będziemy tutaj debatować, bądź 

tylko głosować. Chwała temu – doceniono mistrza. Docenia się również i jego 

latorośl, tak jak to kolega nazwał "perełkę", która została wypracowana,  

bo samej byłoby to ciężko. Jest to pokazane nie tylko na niwie oświaty. 

Pokazuje Pan, jak to wygląda, w różnych dziedzinach. A tego mamy ogląd 

nawet i to, co dzisiaj Pani Przewodnicząca na samym początku sesji 

wspomniała. Dziękuję bardzo. Jeszcze raz i całemu zespołowi edukacji na czele 

z Panem Naczelnikiem Janem Bernardem Malinowskim. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Radnego Kamila Stelmasika.  

Radny K. Stelmasik – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Pani Przewodnicząca! 

Szanowni Państwo! Panie Prezydencie! Ja muszę przyznać, że na początku, gdy 

usłyszałem o tym pomyśle Pana Prezydenta, miałem dość dużo wątpliwości, 

takich natury etycznej, a także merytorycznej co do takiej, a nie innej wysokości 

tego stypendium. I dość mocno to dyskutowaliśmy w zespole, który miał 

przygotować niniejszą uchwałę, także zasady właśnie na prośbę Pana 

Prezydenta. Ale myślę, że należy zrobić wszystko, co jest możliwe, szczególnie 

jeśli pozwalają na to finanse gminy, by doceniać  i wspierać w rozwoju 

najmłodszych obywateli naszego miasta, szczególnie już na poziomie szkoły 

podstawowej. I tak sobie myślę, że w świecie, który daje tym dzieciakom 

niesamowite możliwości wyboru, ale jednocześnie wymusza na nich 

podejmowanie bardzo poważnych decyzji, dużo, dużo wcześniej niż to kiedyś 

było, chociażby za czasów mojej edukacji podstawowej. I mimo tych różnych 

obaw i jakichś tam wątpliwości poprę ten projekt uchwały i jako radny, ale też 

jako rodzic, przede wszystkim. Myślę, że będę się jej mocno przyglądał, jak ona 

się realizuje w naszym środowisku, w naszej społeczności. Z uwzględnieniem 

wszystkich jej interesariuszy, czyli poczynając od dzieci przez nauczycieli, 

rodziców, na przedstawicielach samorządu kończąc. I tak jak tu powiedział mój 

kolega Mariusz Łata, no jest to odważna decyzja. Zobaczymy, jak to się potoczy 

i też dziękuję, że ona obejmuje tym działaniem wszystkie szkoły podstawowe  

w naszym mieście. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa Radnych? Proszę o zabranie głosu Radną Grażynę Maj. 

Radna G. Maj – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Szanowna Rado! 

Państwo, którzy obserwują nas przez Internet! Chciałabym rzeczywiście 

powiedzieć, że inicjatywa jest bardzo dobra i najważniejsze, że obejmuje 

wszystkich uczniów ze wszystkich szkół, którzy organ prowadzący mają, różne 
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organy prowadzące i jest to bardzo, bardzo cenna inicjatywa. Chciałabym tylko 

prosić i żeby zwrócono uwagę na to, że w tej kategorii "sport", który mamy też 

ujęty, jako jedną z grup, która może ubiegać się o to stypendium, są sporty 

drużynowe. I chciałabym tutaj zwrócić uwagę osobom, które będą w kapitule, 

czy ewentualnie będą bardziej dopracowywały i doprecyzowały tę uchwałę, 

żeby zwrócić uwagę, iż młodzież, która indywidualnie stara się i zmaga się  

z różnymi swoimi talentami – ta kwota dla nich będzie znacząca. Natomiast, 

jeżeli chodzi o sporty drużynowe – są to zasługi wielu osób, i jeżeli ta kwota 

miałaby być znaczącą kwotą, to też powinniśmy się zastanowić nad tym, jak 

podzielić to równomiernie i ten wkład pracy w sukces drużynowy ująć  

i nagrodzić również. Dlatego chciałabym tutaj zasugerować osobom, które 

miały świetny pomysł, żeby pochyliły się nad taką jeszcze kategorią, czy też 

uwzględniły taką właśnie drużynowość zmagań młodzieży. Aczkolwiek, 

popieram i jest to świetna inicjatywa. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo. Proszę o zabranie 

głosu Radnego Wójcika Karola.  

Radny K. Wójcik – Bardzo dziękuję. Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! 

Panie i Panowie Radni! W zasadzie zgadzam się z tymi głosami, które tutaj 

padły. Całym sercem popieram tą inicjatywę, tych stypendiów. Chylę czoła 

przed tym pomysłem, Panie Prezydencie. Ja tylko dodam jeszcze to, co nie 

padło dotychczas, czyli ta kwestia pochodzenia tych pieniędzy. Bo to, że miasto 

inwestuje w oświatę, to oczywiście widoczne i to jest świetna sprawa. I tutaj 

mieszkańcy to widzą i bardzo się z tego cieszą. Natomiast, pamiętajmy o tym, że 

te pieniądze, które tutaj będą przeznaczone na te stypendia, pochodzą z tego  

wcześniejszej spłaty, jakby tutaj kredytów, tego zadłużenia naszego miasta. 

Więc, tym bardziej tutaj należą się słowa uznania Prezydentowi, bo to jest  

po prostu racjonalna polityka zarządzania miastem. I te pieniądze nie będą 

przejedzone, tylko będą zainwestowane w to co jest największą wartością, czyli 

po prostu w  naszą młodzież, która miejmy nadzieję, później po osiągnięciu 

pewnego poziomu, po skończeniu studiów, powróci do nas i będzie tutaj  

w Ostrowcu mieszkać i tutaj się realizować. Jeszcze raz chylę czoła przed tym 

pomysłem i dziękuję za jego realizację.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa Radnych? Proszę Stanisława Choinkę o zabranie głosu. Stanisław 

Choinka prawdopodobnie ma mikrofon nie włączony, bo nie słyszymy.  

Radny St. Choinka – Pani Przewodnicząca! Koledzy i Koleżanki Radni! 

Szanowni Goście! Państwo Internauci! Ostrowiec Świętokrzyski wyrobił sobie 

dobrą markę w wielu dziedzinach, w tym jako samorząd, w sposób szczególnie 

dbający o edukację. Wiele miast zazdrości nam możliwości i realizowanych 

pomysłów. W tym finansowania certyfikatów językowych, a w tym momencie 

przede wszystkim doskonałej sytuacji finansowej. Brak zadłużenia z pewnością 

wyróżnia nas na mapie polskich miast borykających się z zadłużeniem, inflacją  

i brakiem perspektyw. Spłata zadłużenia dała nam nowe możliwości,  
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a ogłoszony pomysł wypłaty stypendiów w miejsce rat i odsetek to świetny 

pomysł, o którym z dużym zainteresowaniem mówią mieszkańcy naszego 

miasta. 10 tys. zł to duży zastrzyk gotówki i z pewnością spory impuls  

do zwiększonego zaangażowania i nauki młodzieży szkolnej. Ale w tym 

momencie również niezmiernie cieszy mnie fakt, że stypendia będą dotyczyć 

uczniów gminnych szkół podstawowych, ale obejmą również uczniów placówek 

niepublicznych prowadzonych przez Fundacje i Stowarzyszenia. Panie 

Prezydencie! Z tego tytułu należy Panu podziękować za tak cenną inicjatywę  

i oczywiście będę głosował z przyjemnością za przyjęciem tej uchwały. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Radnego Dariusza Kaszubę. 

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Wysoka Rado! 

Szanowni Państwo! Projekt uchwały, który za chwilę będziemy głosowali jest 

chyba pierwszym projektem tego typu, bo wsparcie na tak dużą skalę uczniów 

wybitnych, zasługuje na uznanie i jest to projekt, który bezsprzecznie będzie 

poparty również przez Klub Radnych "Prawa i Sprawiedliwości". Niemniej 

jednak, pragnę tutaj dodać, że głos Pani Radnej Grażyny Maj zasługuje  

na uwzględnienie w ewentualnym dodatku do paragrafów opisujących proces 

przyznawania tego stypendium, bo w przypadku sportów zbiorowych 

rzeczywiście będzie pewien dylemat, jak uhonorować np. zawodników jednej 

drużyny, których jest 6 lub 10. A więc należałoby to również doprecyzować. 

Przez blisko 30 lat mojej pracy zawodowej jako nauczyciela, mogę śmiało 

powiedzieć, że nie było tego typu projektu do tej pory. Oczywiście, program 

wspierania stypendiami w wysokości 100 a później 200 zł uczniów, którzy 

osiągali dobre wyniki, bardzo dobre wyniki w nauce – mam nadzieję, że ten 

program również zostanie zachowany. Zaś selekcja 10 najlepszych, będzie 

zadaniem niełatwym przede wszystkim dla dyrektorów szkół. Dlatego,  

że wyłonienie ucznia najlepszego, który będzie ubiegał się o przyznanie tego 

stypendium, będzie procesem skomplikowanym i trudnym, chociażby  

ze względu na to, że w jednej szkole może zdarzyć się kilku uczniów, którzy 

będą zajmowali wysokie miejsca w konkursach zewnętrznych. No i kwestia 

pojawi się wówczas porównania szczebla ważności tego konkursu, jeżeli nawet 

jego poziom i miejsce będzie takie samo w przypadku kilku uczniów. Niemniej 

jednak, jeżeli mamy do czynienia z projektem stypendialnym, który po raz 

pierwszy uruchomiony zostanie w naszym mieście – mam nadzieję, że będzie  

to na tyle pomysł elastyczny, że wszystkie te ewentualne poprawki, które mogą 

się jeszcze przecież pojawić, będą również w przyszłości uwzględniane.  

Dziękuję za ten pomysł. Mam nadzieję, że będzie to okazja do zmagania się  

i stawania w szranki konkursowe dla coraz większej ilości zdolnych uczniów 

naszej gminy. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Radnego Marcina Marca.  
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Radny M. Marzec – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Szanowni Panowie 

Prezydenci! Szanowni Państwo! Ja oczywiście również jestem zwolennikiem 

podjęcia tego typu uchwał, ale chciałbym się odwołać do ostatnich słów Kolegi 

Radnego Karola Wójcika, który – nie wiem, czy Państwo wynotowali –  

ale powiedział coś takiego, że miejmy nadzieję, że potem po ukończeniu 

wyższej edukacji, nasi uczniowie wrócą do Ostrowca i tu będą się realizować. 

Otóż, no, śmiem stwierdzić, że nie wrócą, przynajmniej w zdecydowanej 

większości nie wrócą, bo widzimy ten exodus, widzimy drenaż mózgów nie 

tylko z Ostrowca, ale z wielu miejscowości, chociażby na przykład Warszawa – 

no ściąga ludzi z całej Polski, a w promieniu dwustu kilometrów czyści  dobrze 

zasoby ludzkie i większość młodej, zdolnej młodzieży wyjedzie i nigdy 

prawdopodobnie nie wróci. Dlaczego o tym mówię? Mówię o tym dlatego,  

że równolegle warto zastanowić się nad kompleksowością tego typu działań.  

Bo, oczywiście, idea jest zacna i – tak, jak powiedziałem – jestem jak 

najbardziej za i chcę, żeby się tak Państwo właśnie odbierali moją wypowiedź. 

Niemniej jednak pojawia się tu pytanie przy okazji, bo – proszę zauważyć – 

inwestujemy nasze pieniądze samorządowe, w naszą młodzież i bardzo dobrze. 

Tylko pytanie, czy ta młodzież wróci i potem, że tak powiem, spożytkuje swoją, 

swój wysiłek dydaktyczny u nas w mieście. Dlatego, że brakuje nam coraz 

bardziej kadr, wyjeżdża dużo młodzieży, widzimy już braki, widzimy zmianę 

pokoleniową na rynku pracy. Widzimy braki w wielu, wielu sektorach, dlatego, 

że znaczna część ludzi z roczników powojennych zaczyna przechodzić na 

emeryturę. Pytanie, kto ich zastąpi? Pojawia się pytanie, czy my mamy na tyle 

zasobów ludzkich i co robimy, żeby takich ludzi o określonym poziomie 

wykształcenia do siebie przyciągnąć. A wiadomo, że jeżeli tkanka miejska no 

będzie dysponowała ludźmi na odpowiednim poziomie intelektualnym, to to 

miasto się będzie rozwijało. Jeżeli, niestety, sami najzdolniejsi wyjadą, no to to 

miasto, pytanie, kto to miasto pociągnie w przyszłości? Dlatego chciałbym 

zwrócić uwagę na to, żeby zastanowić się nad czymś w rodzaju systemu zachęt 

do powrotu do Ostrowca. Kiedyś zgłaszałem, jeszcze w tamtej kadencji, 

różnego rodzaju pomysły w tej materii. To naprawdę się czas zastanowić, co 

zrobić, żeby żeby część przynajmniej, bo pewnie większość wyjedzie, ale 

przynajmniej część zdolnej młodzieży ostrowieckiej wróciła i zechciała tutaj 

budować swoją przyszłość i rozwijać dalej to miasto, bo to jest niezbędne  

do dalszego rozwoju. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, w takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu.  

Radny Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca, ja chciałem zabrać głos.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – No to proszę bardzo Szanowny 

Kolego.  

Radny Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado, Panowie Prezydenci! 

Ja mam taki pomysł, tylko nie wiem, czy to dobry, ale chciałem się podzielić. 
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Jeżeli my inwestujemy, w ogóle, w ucznia, czy przeważnie w ucznia,  

i w człowieka tak, jak inwestujemy, jak państwo inwestuje w lekarza, to jeżeli 

on się wykształci, to powinien później, przez ile lat tu mieszkał i tu wszystkie 

wiadomości, które zdobył dzięki wysiłkom tu Pana Prezydenta i wszystkich 

władz, no powinien to odpracować. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby? Proszę Karola Wójcika o zabranie głosu.  

Radny K. Wójcik – Ja mam nadzieję, że tutaj Pani Przewodnicząca, Panie 

Prezydencie, Szanowni Państwo! Mam nadzieję, że nie będziemy popadać  

w jakąś, w czarnowidztwo, prawda? Spokojnie, no ja też tutaj to przywołałem 

nieprzypadkowo, bo rozmawiam akurat z licealistami, bo z nimi mam kontakt  

i muszę powiedzieć, że możemy troszkę optymistyczniej spojrzeć, bo coraz 

więcej tych młodych ludzi, oczywiście, widzi się na studiach, no bo to wiadomo, 

gdzieś tam, poza granicami Ostrowca. Ale coraz więcej ludzi mówi, że 

Ostrowiec to jest świetne miasto do życia i też jakiegoś rozwoju, więc myślę, że 

tutaj możemy, gdzieś tam, na razie nie popadać w panikę. Mamy czas, żeby też 

gdzieś tam podejmować kolejne działania, które jednak będą tych ludzi  

z powrotem do Ostrowca ściągać. Tak, że ja myślę, że tu powinniśmy ze 

spokojem i z optymizmem patrzeć w przyszłość. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby 

zabrać głos? Nie widzę, w takim razie poddaję pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia „Lokalnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych 

uczniów szkół podstawowych mających siedzibę na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski”. Głosujemy. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dariusz Kaszuba.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marcin Marzec.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik - Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strony Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. Wrona Jerzy. Nie 

widzę radnego. Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Na ten moment głosowało 

dwadzieścia jeden osób i uchwałę podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia „Lokalnego 

Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół podstawowych 

mających siedzibę na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski” (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/39/2021 – załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę o zabranie głosu Pana 

Prezydenta Jarosława Górczyńskiego.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Zaproszeni Goście! Szanowni Państwo! Drodzy Internauci! Wsłuchując 

się w wypowiedzi Państwa Radnych przewija się jedna rzecz. Nigdy czegoś 

takiego nie było, a Państwo macie doświadczenie ćwierć wieku, czy ponad,  

w pracy w oświacie, w samorządzie, potwierdzam ten fakt. Dzisiaj Ostrowiec 

pokazuje, że warto inwestować w przyszłość. Drodzy Państwo, to jest 

inwestycja w lepsze jutro, to jest inwestycja w to, żeby ci najlepsi z najlepszych, 

dzięki takiemu stypendium, takiej nagrodzie, mogli poszerzyć swoje pasje, 

mogli odkryć dodatkowe swoje umiejętności, mogli się rozwijać. Ja zgadzam się 
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tu z Panem Radnym Karolem Wójcikiem, że trzeba myśleć optymistycznie i jak 

patrzę na sytuację gospodarczą, jak patrzę na to, w jakich cenach sprzedają się 

nieruchomości, jak sprzedają się nasze działki, jak inwestują tu inne osoby, no, 

to z optymizmem trzeba patrzeć. I chcę powiedzieć jedną rzecz tutaj, tak jak Pan 

Radny Stanisław Choinka zwrócił uwagę. Drodzy Państwo! W ubiegłym roku 

zapłaciliśmy 180 tysięcy samych odsetek do banku, więc w tym roku, spłacając 

wszystkie kredyty, nie mając żadnych długów w mieście Ostrowcu 

Świętokrzyskim, nie płacimy tych kredytów. Stąd uważam, że ten program jest 

pierwszym pilotażowym i życzyłbym sobie, i wszystkim nam,  

a przede wszystkim naszej młodzieży, aby ten program na stałe wszedł  

i zagościł w samorządzie Ostrowca Świętokrzyskiego, abyśmy co roku mieli 

dylemat, komu przyznać. Jakbyśmy kiedyś mogli zwiększyć, nie dziesięć, a na 

przykład kolejne dwadzieścia takich stypendiów. Myślę, że warto inwestować  

w oświatę. Warto inwestować w przewodników. To, jak Pan Radny Andrzej 

Pałka powiedział, też w mistrzów, którzy pokazują drogę, odkrywają wśród 

młodzieży pasje. Słuszna uwaga Pani Radnej Grażyny Maj, że ten program 

powinien być rozszerzany i powinien być, jak gdyby, zmieniany w trakcie,  

bo życie pokaże nowe możliwości, pokaże nowe rzeczy, więc to jest otwarty  

i na pewno największy dylemat to kapituła, która będzie miała i życzę, żeby ta 

kapituła miała coraz więcej pracy i coraz więcej zdolnej młodzieży do oceny  

i do wyróżnień. I tak jak powiedziałem, Drodzy Państwo, to, że kiedyś były 

srebrne tarcze i to, że przywróciliśmy, bo nie wszystko, co było kiedyś, było złe, 

też trzeba mieć odwagę o tym śmiało powiedzieć. I zdecydowaliśmy się 

przywrócić srebrne tarcze, wprowadziliśmy złote tarcze, inwestujemy  

w oświatę. I myślę, że to jest inwestycja – tak, jak radny Włodzimierz Sajda 

zauważył – w przyszłość. Drodzy Państwo, wierzcie mi, że ci ludzie będą 

pamiętać do końca życia, że byli wyróżnieni w taki szczególny sposób przez 

samorząd miasta, przez nas wszystkich i na pewno zwróci się to z nawiązką. 

Jeszcze raz wszystkim Państwu dziękuję za jednomyślność. Dziękuję bardzo.  

 

6) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo. Przechodzimy, 

Proszę Państwa, do kolejnego projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Edukacji, Wychowania, Kultury  

i Sportu, Komisję Samorządową oraz Komisję ds. Rodziny. Proszę 

Przewodniczących Komisji o zabieranie głosu i podawanie nam opinii Komisji. 

Jako pierwszy zabierze głos Przewodniczący Komisji Edukacji Wychowania, 

Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Pani Przewodnicząca, Komisja Edukacji, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt uchwały.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, proszę o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca, 

Komisja Samorządowa również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca, 

Komisja ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę o zabranie głosu Radną Renatę Dudę. 

Radna R. Duda – Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Szanowni 

Państwo! Ja mam takie pytanie: czy osoby, które są zatrudnione, mówię w tej 

chwili o specjalistach w Ostrowcu Świętokrzyskim w Przychodni "Eskulap", 

mogą również korzystać ze środków na szkolenie kadry specjalistycznej? 

Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę, Panie Naczelniku, może o odpowiedź. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – J. B. Malinowski – 

Szanowni Państwo! Jeśli chodzi o zalecenia Państwowej Agencji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, dopuszcza ona możliwość 

korzystania, czy dofinansowania szkoleń osób zatrudnionych tutaj, w służbie 

zdrowia, która zajmuje się w takich jednostkach, które zajmują się walką  

z problemem alkoholizmu, czy narkomanii. Natomiast musielibyśmy się 

przyjrzeć ewentualnie co to są za osoby. Do tej pory nikt się nie zgłaszał. Tutaj 

współpraca z tymi ośrodkami tutaj jest różna. Nie zawsze chętnie tutaj 

współpracują dlatego, że mamy rezygnację specjalistów ze współpracy, nie chcą 

takiej współpracy podejmować. Na terenie Gminy są dwa takie ośrodki. 

Faktycznie jest "Eskulap", z którym współpracujemy od wielu, wielu lat. 

Dodatkowo Świętokrzyski Ośrodek Terapii, ale mieliśmy w tym roku taką 

sytuację, gdzie jeden ze specjalistów zrezygnował. Nie wiem, z czego to 

wynika. Stawki, które wypłacamy za opinie wydawane w przedmiocie 

uzależnienia od alkoholu, są co roku negocjowane. Myślę, że są akceptowane 

przez specjalistów, skoro podpisują z nami umowy. No niemniej jednak no nie 

jest to taka prosta sprawa. Ja już mówiłem na komisjach, że te szkolenia są 

bardzo drogie, długotrwałe i w przeszłości nie finansowaliśmy tego typu, tego 

typu działalności.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

chciałby jeszcze dopytać w sprawie tej uchwały? Nie widzę. W takim razie, 

Proszę Panią Renatę Dudę o zabranie głosu.  

Radna R. Duda – Dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, ja w nawiązaniu do 

tego, co powiedział Pan Naczelnik, to nie tak dawno, jak raptem dopiero 

wczoraj przeprowadzałam taki rekonesans, że tak powiem. Rozmawiałam ze 
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specjalistami w Przychodni  "Eskulap" w Ostrowcu i, powiem szczerze, że jak 

najbardziej, ku mojemu zdziwieniu, są takie osoby chętne do tej współpracy. 

Tylko proszę mi powiedzieć, gdzie takie osoby w związku z takim 

dofinansowaniem mogłyby się zgłaszać i na jakiej zasadzie miałoby to 

wyglądać? Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Pana Naczelnika, chyba, że może Pan Prezydent. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Bardzo dziękuję. Jesteśmy otwarci na każdą 

współpracę, z każdym. Zapraszam, Naczelnik Jan Malinowski odpowiada za te 

sprawy, proszę przekazać Pani Renato zainteresowanym, jeżeli są 

zainteresowani, bezpośredni kontakt, ze swoimi dokumentami do Pana 

Naczelnika. Możemy podjąć też taką współpracę i myślę, że z korzyścią dla 

wszystkich. Tak jak powiedziałem, to jest też temat drażliwy, wrażliwy, im 

więcej specjalistów, tym lepiej dla nas wszystkich. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby zapytać? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. Głosujemy. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Kaszuba Dariusz, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  
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Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, również jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny –Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Artur Zawadzki, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

przy trzech głosach wstrzymujących. Pozostałe głosy są za.  

 

Radni RM – przy 19 głosach za, braku głosów przeciwnych i 3 głosach 

wstrzymujących się – podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021 (imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/40/2021 – załącznik nr 16 do protokołu. 

 

7) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2021-2023. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu, Komisję Samorządową oraz Komisję  

ds. Rodziny. Proszę Przewodniczących Komisji o podanie nam opinii Komisji. 

Proszę Przewodniczącego Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Pani Przewodnicząca, Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącego 

Komisji Samorządowej.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca, 

Komisja Samorządowa również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Przewodniczącego Komisji  

ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca, 

Komisja ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby przy projekcie tej uchwały zabrać głos? Proszę Renatę Dudę, Radną 

Renatę Dudę o zabranie głosu. 

Radna R. Duda – Dziękuję bardzo Pani Przewodnicząca. W związku  

z niewykorzystaniem za 2020 rok środków finansowych, przeznaczonych na 

profilaktykę i przeciwdziałanie narkomanii, chciałabym się dowiedzieć, jakie są 

propozycje wykorzystania tych środków w bieżącym roku. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa Radnych chciałbym dopytać? Nie widzę. Czy można prosić Pana 

Naczelnika o zabranie głosu? Proszę. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych – J. B. Malinowski – 

Szanowni Państwo, zmiany, które tutaj są wprowadzane, są ujęte w ramowym 

planie finansowania i tutaj Państwo widzą, jakie środki zostały i gdzie dopisane. 

Generalnie zwiększamy plan o 60 tys. zł, jeżeli chodzi o narkomanię i tutaj 

oczekujemy po prostu propozycji ze strony podmiotów zewnętrznych. W tym 

momencie finansujemy prowadzenie punktu konsultacyjnego, te 45 tys. zł. 

Punkt prowadzi Agencja Rozwoju, Rozwoju Lokalnego. No i jeżeli tylko 

warunki pandemiczne by pozwoliły na to, możemy organizować różne akcje, 

akcje, w których, oczywiście profilaktyczne, w których ta idea po prostu życia 

wolnego od narkotyków będzie promowana. Tak, że jesteśmy otwarci tutaj na 

propozycje.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby jeszcze zapytać o coś? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2021-2023. Głosujemy. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Duda Renata, wstrzymuję się.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, wstrzymuję się.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Maj Grażyna, wstrzymuję się.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za.  

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, wstrzymuję się od głosu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

przy 18 głosach za i 4 głosach wstrzymujących. 

 

Radni RM – przy 18 głosach za, braku głosów przeciwnych i 4 głosach 

wstrzymujących się – podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2021-2023 (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/41 /2021 – załącznik nr 18 do protokołu. 

 

8) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały: nadania nazw drogom wewnętrznym. I tak nazwy te to: 

Liściasta, Pigwowa, Irysowa, Gerberowa, Kawowa i Nad Strumykiem. Projekt 



34 
 

uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz 

Komisję Samorządową. Proszę Przewodniczących Komisji o podanie nam 

opinii Komisji, a więc jako pierwszy zabierze głos Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję i proszę 

Przewodniczącego Komisji Samorządowej.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym.  

I tak: Liściasta, Pigwowa, Irysowa, Gerberowa, Kawowa, Nad Strumykiem. 

Przechodzimy do głosowania. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Sajda, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna Marta Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nadania nazw drogom 

wewnętrznym (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/42/2021 – załącznik nr 20 do protokołu. 

 

9) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały dotyczy 

nadania nazwy drodze wewnętrznej, mianowicie będzie to droga o nazwie 

Majowa. I tutaj, Proszę Państwa, w paragrafie pierwszym, po przecinku 

powinno być: wychodzącej od ulicy Zofiówka, a nie jak jest w projekcie 

uchwały: Józefówka, więc proszę sobie tu poprawić. I będziemy z tą poprawką, 

ewentualnie, już procedować projekt uchwały. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisję Samorządową. Proszę 

Przewodniczących Komisji o podanie opinii Komisji. Proszę o zabranie głosu 

Radnego Kamila Stelmasika.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I proszę 

Przewodniczącego Komisji Samorządowej, Kamila Kutrybę. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, 

nazwy: ulica Majowa. Głosujemy. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/43/2021 – załącznik nr 22 do protokołu. 

 

10) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I następny projekt uchwały 

dotyczący zbycia nieruchomości położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim na 

Osiedlu Pułanki, o powierzchni 0,0151 ha. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Panie Przewodniczący,  

o zabranie głosu i podanie nam opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania nad projektem uchwały dotyczącej zbycia nieruchomości położonej 

w Ostrowcu Świętokrzyskim na Osiedlu Pułanki o powierzchni 0,0151 ha. 

Głosujemy. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dariusz Kaszuba. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem także za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/44/2021 – załącznik nr 24 do protokołu. 

 

11) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I kolejny projekt uchwały:  

w sprawie nabycia nieruchomości położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim przy 

ulicy Trzeciaków o powierzchni 0,0180 ha. Projekt uchwały był również 

opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Panie 

Przewodniczący, o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja Strategii i Rozwoju Miasta pozytywnie zaopiniowała 

ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania nad projektem uchwały dotyczącej nabycia nieruchomości 

położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim, przy ulicy Trzeciaków o powierzchni 

0,0180 ha. Głosujemy. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak –  Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę w sprawie 

nabycia nieruchomości podjęliśmy jednogłośnie. 
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/45/2021 – załącznik nr 26 do protokołu. 

 

12) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały: 

dotyczący wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 

przesyłu. Dotyczy to dwóch nieruchomości: jedna to jest położona  

w okolicy ulic Karłowicza i Długiej, druga przy ulicy Adama Asnyka,  

w związku z utrzymaniem istniejących urządzeń infrastruktury 

telekomunikacyjnej. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii  

i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji o podanie nam opinii 

Komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik –  Komisja 

również pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czy Państwo Radni mają zapytania 

do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania 

nad projektem uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości służebnością przesyłu. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  
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Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.   

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu (imienny wykaz głosowania 

stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/46/2021 – załącznik nr 28 do protokołu. 

 

13) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Następny projekt uchwały 

dotyczy wyrażenia zgody na przedłużenie okresu użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski, położonej przy ulicy Siennieńskiej. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę 

Przewodniczącego o opinię Komisji.  

Przewodniczący Komisję Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie procedujemy projekt 

uchwały. Poddaję więc pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przedłużenie okresu użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, położonej 

przy ulicy Siennieńskiej. Głosujemy. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 



42 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Wrona Jerzy, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

 



43 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na przedłużenie okresu użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, a położonej 

przy ulicy Siennieńskiej, podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

przedłużenie okresu użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, (imienny wykaz 

głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/47/2021 – załącznik nr 30 do protokołu. 

 

14) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy zbycia prawa użytkowania wieczystego części nieruchomości 

położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ulicy Centralnego Okręgu 

Przemysłowego. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii  

i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego o przedstawienie nam opinii 

Komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja również pozytywnie zaopiniowała wspomniany 

projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Będziemy więc procedować projekt 

uchwały dotyczący zbycia prawa użytkowania wieczystego części 

nieruchomości położonej przy ulicy Centralnego Okręgu Przemysłowego. 

Głosujemy. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. Marzec Marcin. 

Marzec Marcin.  
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Radny M. Marzec – Pani Przewodnicząca, przepraszam, ale byłem chwilę 

nieobecny. Rozumiem, że głosujemy teraz nad kolejną uchwałą. Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strony Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I  Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę w sprawie 

zbycia prawa użytkowania wieczystego części nieruchomości podjęliśmy 

jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia prawa użytkowania 

wieczystego części nieruchomości (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik 

nr  31 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/48/2021 – załącznik nr 32 do protokołu. 

 

15) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I kolejny projekt uchwały 

dotyczy przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrowca Świętokrzyskiego dla 

obszaru w rejonie ulic: Jana Samsonowicza, Dębowa i Skośna. I tutaj taka 

mała poprawka do tego projektu uchwały. Mianowicie, w podstawie prawnej, 

gdzie jest mowa ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym,  
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w nawiasie po słowach: pozycja 741 – proszę dopisać:  

„z późniejszymi zmianami”. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego dla obszaru w rejonie ulic: Jana Samsonowicza, Dębowej  

i Skośnej. Głosujemy. Stanisław Choinka.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. Łata Mariusz. Maj 

Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Mariusz Łata. 

Radny M. Łata – Przepraszam Pani Przewodnicząca, oczywiście jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Chwileczkę cierpliwości. 

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego dla obszaru w rejonie ulic: Jana Samsonowicza, 

Dębowa i Skośna (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/49/2021 – załącznik nr 34 do protokołu. 

 

16) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Następny projekt uchwały  

z porządku obrad punktu czwartego, zmieniający uchwałę w sprawie 

określenia zasad systemu taryfowego i opłat za przejazdy, uprawnień do 

samorządowych, ulgowych i bezpłatnych przejazdów oraz cen za usługi  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego w granicach 

administracyjnych miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz Gmin 

sąsiadujących, które zawarły porozumienie międzygminne w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Strategii i Rozwoju Miasta, Komisję Samorządową oraz Komisję 

Budżetu. Proszę o podanie nam opinii Komisji przez Przewodniczących. Jako 

pierwszy zabierze głos Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącego 

Komisji Samorządowej.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetu.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Stanisława Choinkę o zabranie głosu. 

Radny St. Choinka – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Wysoka Rado! 

Szanowni Internauci! Chciałem tu zwrócić uwagę, że organizacja miejskiego 

transportu zbiorowego to jedno z zadań własnych Gminy, które możemy, czy 

które może być realizowane w różnych formach, samodzielnie, w ramach 

posiadanych przez Gminę zasobów lub przez podmioty zewnętrzne, którym 

zadanie to zlecane jest pośrednio bądź też w drodze przetargu konkurencyjnego. 

My, jako miasto możemy pochwalić się w tym, że od ponad 60 lat bez przerwy 

świadczymy usługi w tym zakresie, kształtując zasady zdrowej konkurencji. 

Miejski samorząd dba o infrastrukturę drogową, a realizowany projekt 

„Transport ekologiczny” zmieni obraz komunikacji zbiorowej w mieście. 

Odważne zmiany w sposobie zarządzania Spółką Miejski Zakład 

Komunikacyjny, proces przekształceń, w niedalekiej przyszłości zakupy 

najnowszej generacji autobusów, zadbane przystanki, wdrażanie odpowiednich 

standardów obsługi klienta, to obecnie nasze wizytówki. Możemy być dumni, 

jak wiele udało nam się zrobić, by świadczyć naszym mieszkańcom usługi na 

wysokim poziomie. Dziś jako Dyrektor oraz Radny z dumą przyjmuję kolejne 

porozumienie, jakie podpisujemy z gminami ościennymi, na świadczenie 

mieszkańcom naszego powiatu profesjonalnych usług. Gmina Kunów, teraz 

Gmina Ćmielów, dostrzegły nasz potencjał i profesjonalizm i wierzę w to,  

że zyskają na tym wszyscy, a przede wszystkim mieszkańcy trzech gmin, które 

podpisały to porozumienie. To wszystko to elementy prowadzonej od ponad 6 

lat przez Prezydenta Miasta Jarosława Górczyńskiego polityki  

i przemyślanych rozwiązań. Zmieniamy się jako miasto i przyjmujemy rolę 

lidera o zasięgu lokalnym, nawet regionalnym. Gratuluję naszemu miastu 

wyróżnienia, a Panu, Panie Prezydencie, nagrody Włodarz Miasta do 100 

tysięcy mieszkańców w plebiscycie Orły Samorządu 2021. Panie Prezydencie,  

z tego miejsca składam wyrazy szacunku i oczywiście z wielką przyjemnością 

będę głosował za przyjęciem tej uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym temacie? Nie widzę. W takim 

razie przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia zasad systemu taryfowego i opłat za przejazdy, uprawnień 

do samorządowych, ulgowych i bezpłatnych przejazdów oraz cen za usługi  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego w granicach administracyjnych 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz gmin sąsiadujących, które zawarły 

porozumienie międzygminne w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Przystępujemy do głosowania. Stanisław Choinka.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  
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Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że i tę uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia zasad systemu taryfowego i opłat za przejazdy, uprawnień do 

samorządowych, ulgowych i bezpłatnych przejazdów oraz cen za usługi  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego w granicach administracyjnych 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego oraz Gmin sąsiadujących, które zawarły 

porozumienie międzygminne w zakresie publicznego transportu zbiorowego 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr  35 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/50/2021 – załącznik nr  36 do protokołu. 

 

17) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Kolejny projekt uchwały 

dotyczy aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz 

Komisję Budżetu. Proszę o podanie nam opinii Komisji przez 

Przewodniczących. Proszę o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Strategii 

i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja również pozytywnie zaopiniowała wspomniany 

projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca, Szanowni 

Państwo, Komisja Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Rozumiem, że Pan Ryszka jest  

z nami? Jest z nami twórca tego opracowania, Pan Szymon Ryszka. Jeśli więc 

Państwo Radni mają pytania, jakieś uwagi do tego materiału, proszę  

o zabieranie głosu. Ale widzę, że wszystko jest jasne, więc przechodzimy  

w takim razie do głosowania projektu uchwały dotyczącej aktualizacji założeń 

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną, paliwa gazowe dla Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski. Głosujemy. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  
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Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Zawadzki – Andrzej Pałka,  jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37  

do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/51/2021 – załącznik nr 38 do protokołu. 

 

18) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Następny projekt uchwały 

dotyczy rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim. Projekt uchwały był opiniowany 
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przez wszystkie Komisje Rady Miasta. Proszę więc Przewodniczących Komisji 

o przedstawienie nam opinii Komisji. Proszę o zabieranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Komisja Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Pani Przewodnicząca, Komisji Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Komisja Samorządowa.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Komisja ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza  – Pani Przewodnicząca, 

Komisja ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Komisja Strategii i Rozwoju 

Miasta. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

Strategii i Rozwoju Miasta również pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Przechodzimy więc do głosowania 

projektu uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim. Głosujemy. Choinka 

Stanisław. 

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  
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Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz. 

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że tą uchwałę również 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na 

dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/52/2021 – załącznik nr 40 do protokołu. 

 

19) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Następny projekt uchwały 

dotyczy pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. Jest tu mowa o petycji pani 

Teresy Garland w sprawie podjęcia przez Radę Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego uchwały w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu 

Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. Projekt uchwały był 

opiniowany przez wszystkie Komisje Rady miasta. Proszę więc 

Przewodniczących o przedstawienie nam opinii Komisji. Przewodniczący 

Komisji Budżetu. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Pani Przewodnicząca Komisji Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przewodniczący Komisji 

Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przewodniczący Komisji  

ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca, 

Komisja ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przewodniczący Komisji Strategii  

i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, a więc procedujemy projekt 

uchwały dotyczący, a zauważyłam cię, Andrzejku, proszę Cię o zabranie głosu. 

Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Koleżanki  

i Koledzy Radni! Mili Goście! Internauci! Już po raz kolejny ten sam projekt 

dawany jest pod rozwagę. No, twórca tej petycji no jakoś nie może się 

zorientować, że nie podaje to, co powinno być, adresu swojego zamieszkania. 

Podaję skrzynkę pocztową, tak trochę to śmiesznie wygląda. Dostał odpowiedź. 

Dostała Pani odpowiedź poprzednio. Widzę, że chyba rzutem na taśmę to samo 

przyleciało po raz kolejny. Tak że chciałem tylko zwrócić uwagę, jak to 

ciekawie wygląda, bo i kolejny projekt będzie podobny. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś jeszcze  

z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia. I głosujemy. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Kaszuba Dariusz, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że również i ten 

projekt uchwały podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/53/2021 – załącznik nr 42 do protokołu. 
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20) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy również pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. Petycja Pani Teresy 

Garland w sprawie podjęcia przez Radę Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

uchwały dotyczącej wydania opinii w sprawie przeprowadzenia referendum 

ludowego. Projekt uchwały był również opiniowany przez wszystkie Komisje 

Rady Miasta. Proszę Przewodniczących o przedstawienie opinii Komisji. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Wychowania, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodniczący 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Komisji Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przewodniczący Komisji  

ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca, 

Komisja ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Przewodniczący Komisji Strategii 

i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania, uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania kolejnego projektu uchwały dotyczącej 

pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. I Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Sajda Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że również i tę 

uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie pozostawienia petycji bez 

rozpatrzenia (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/54/2021 – załącznik nr 44 do protokołu. 

 

21) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu w kwocie 105 tys. zł na remont pomieszczeń działu 

Elektroradiologii oraz zakup sprzętu na wyposażenie Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ulicy Szymanowskiego 11. 

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz 
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Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących o zabranie głosu  

i podanie nam opinii Komisji. Proszę Przewodniczącego Komisji Strategii  

i Rozwoju Miasta. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czy Państwo Radni mają pytania do 

projektu tej uchwały? Nie widzę. Andrzej Pałka. 

Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! Koleżanki, 

Koledzy Radni! Mili Goście! Internauci! Chcę powiedzieć, jest to kolejny krok, 

jak to się mówi, i skłon wielki Rady, na czele z Panem Prezydentem Jarosławem 

Górczyńskim, wspomagający szpital. Szpital, który, no jakby nie było, 

mieszkamy tu na miejscu, nasz szpital, mimo że jest powiatowym, został  

w ciężkich czasach pozostawiony przez poprzedników. No, ale myślę, że co 

możemy to wspomożemy. Szkoda, że władze województwa, łącznie  

z Marszałkiem, jakoś bardzo skąpo albo przez bardzo ciemne okulary patrzą na 

ten Ostrowiec. Przecież to chyba jeden w okręgu dosyć dużym jest szpital, gdzie 

w tych ciężkich czasach, covidowych czasach, okazuje się, że jednoimienne 

kierują do Ostrowca też chorych właśnie na to schorzenie. Aż się coś robi, że 

tutaj przyjeżdżają chorzy na inne choroby, a między nimi znajdują się również  

i takie osoby. Bardzo to jest smutne, być może ten głos będzie gdzieś słyszany  

w metropolii naszego świętokrzyskiego. Dziękuję Panie Prezydencie, że takie, 

takie, jak to się mówi, sytuacje wspomagające mają miejsce, a tym bardziej 

budujące jest to, że chociaż słyszymy, jako Radni, podziękowanie ze strony 

obdarowanego. Dziękuję bardzo i myślę, że nie jest to ostatnia pomoc. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, proszę o zabranie głosu 

Radnego Włodzimierza Steca. 

Radny Wł. Stec – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Mój poprzednik już 

praktycznie wszystko powiedział. Ja też chciałem tylko wyrazić swoje 

zadowolenie, że pomagamy Powiatowi. Pomagamy szpitalowi bezpośrednio. 

Myślę, że bardzo dobrze robimy. Praktycznie na każdej sesji jest jakaś pomoc. 

Oby tak dalej. No cóż mogę dodać, jak nie my to kto. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ostrowieckiemu. Głosujemy. Stanisław Choinka.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 
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Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M.  Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, oczywiście jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu podjęliśmy 

jednogłośnie.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 45 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/55/2021 – załącznik nr 46  do protokołu. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę, Panie Prezydencie,  

o zabranie głosu.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Internauci! Chcę podziękować w imieniu 

mieszkańców Ostrowca Świętokrzyskiego na ręce Państwa Radnych za kolejną 

pomoc, za kolejne wsparcie. Tak, jak tutaj padło, nie jest to nasz obowiązek, ale 

wiemy, jak ważny jest szpital. I tutaj podziękowania dla Pana Radnego Andrzeja 

Pałki za te słowa. Miałem przyjemność i okazję, być na tym oddziale. Jestem 

pod wrażeniem umiejętności, wiedzy i obsługi pracowników medycznych  

i pracowników wszystkich Oddziału Elektroradiologii. I to jest te sto pięć 

tysięcy dedykowane bezpośrednio na ten oddział. Tutaj mam nadzieję, że 

przełoży się to na jeszcze lepszą obsługę, jeszcze lepszy, lepsze wykorzystanie 

tej wiedzy i umiejętności tych pracowników. Z tego miejsca gratuluję też 

Dyrektorowi Adamowi Karolkowi za to, że w tych naprawdę trudnych czasach 

szpital w Ostrowcu odzyskuje znaczenie, odzyskuje swoje możliwości,  

a naprawdę czasy są w służbie zdrowia bardzo trudne. Jeszcze raz dziękuję 

Państwu bardzo. 

 

22) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I następny projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. Projekt uchwały był opiniowane przez 

Komisję Budżetu. Proszę przewodniczącego Komisji o podanie nam opinii 

Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca, Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

zapytania, uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. Głosujemy. 

Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  



60 
 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Łata Mariusz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz. 

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2021 podjęliśmy jednogłośnie.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021 (imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/56/2021 – załącznik nr 48 do protokołu. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I ostatni z tej serii. Panie 

Prezydencie, proszę, przepraszam, proszę o zabranie głosu. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Chciałbym podziękować też za jednomyślność  

i chciałbym też bardzo podziękować naszym Radnym, bo w dniu wczorajszym 

miałem takie spotkanie. Tutaj Radni podnosili kwestię budowy ulicy Malinowej 

i Jarzębinowej. Drodzy Państwo! W limicie wydatków właśnie Państwo przed 

chwilą zagłosowaliście. W pozycji 3.15 znajduje się taka pozycja: budowa, 

rozbudowa sieci ulic Malinowa, Jarzębinowa, Leśna, więc prośba o przekazanie 

zainteresowanym, że rozpoczynamy prace inwestycyjne. Panowie Naczelnicy, 

Artur Majcher i Piotr Mazik tutaj już w gotowości i to nie jest tylko ostatnie 

słowo, będą kolejne zmiany. Będą wprowadzone kolejne ulice, kolejne 

rozbudowy, tak jak i na przykład Zwierzynieckiej, więc przygotowujemy się 

bardzo mocno i nie ustajemy w procesie inwestowania w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. Dziękuję bardzo.  

 

23) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo i przechodzimy 

do ostatniego punktu, podpunktu z punktu czwartego porządku obrad, 

mianowicie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2021-2029. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę 

Przewodniczącego o podanie nam opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec –  Pani Przewodnicząca, Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie głosujemy projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. Choinka 

Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  
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Radny D. Kaszuba – Kaszuba Dariusz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Aron Pietruszka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Daniel Strojny, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029 podjęliśmy  jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2021-2029 (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 49  do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLV/57/2021 – załącznik nr 50 do protokołu. 
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Ad V/Informacja Przewodniczącej Rady Miasta o złożonych 

interpelacjach: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I ten sposób zakończyliśmy punkt 

czwarty. Przechodzimy do punktu piątego porządku obrad, mianowicie 

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta o złożonych interpelacjach. 

Szanowni Państwo Radni. W okresie od 4 lutego do 13 maja 2021 r., 

zgłoszonych zostało 34 interpelacje. I tak: Radny Stanisław Choinka –  

2 interpelacje, Radna Renata Duda – 2 interpelacje, Kamil Stelmasik –  

8 interpelacji, Radna Marta Woźnicka-Kuzdak – 1 interpelacja, Radny Marzec 

Marcin – 1 interpelacja, Włodzimierz Sajda – 1 interpelacja, Włodzimierz Stec – 

1 interpelacja, Radny Andrzej Pałka – 5 interpelacji, Artur Zawadzki –  

3 interpelacje, Radna Grażyna Maj – 5 interpelacji, Radny Aron Pietruszka –  

1 interpelacja, Radna Joanna Pikus – 2 interpelacje, Artur Głąb – 1 interpelacja  

i Irena Renduda-Dudek – 1 interpelacja.  

Wszystkie te interpelacje zostały opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, jak też zostały 

przekazane Prezydentowi Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, celem nadania im 

dalszego biegu.  

 

 

Ad VI/ Sprawozdanie z prac Rady Miasta i Komisji Rady Miasta (załącznik 

nr 51 do protokołu): 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny punkt naszych dzisiejszych 

obrad to „Sprawozdanie z prac Rady Miasta i Komisji Rady Miasta”. Czy 

Państwo Radni mają pytania, uwagi do tego materiału? Nie widzę.  

 

 

Ad VII/Sprawozdania z prac Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego za okres od 28 stycznia do 5 maja 2021 r. (załącznik nr 52 

do protokołu): 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – W takim razie przechodzimy  

do kolejnego punktu porządku naszych obrad, a mianowicie, punktu VII: 

„Sprawozdania z prac Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

za okres od 28 stycznia 2021 r. do 5 maja 2021 r.”. Czy Państwo Radni mają 

pytania do tego materiału? Nie widzę.  
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Ad VIII/ Sprawy różne: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – A więc przechodzimy do punktu 

ósmego: Sprawy różne. I tutaj w sprawach różnych, Szanowni Państwo, 

otrzymaliśmy w materiałach szereg różnych sprawozdań. Jest ich w sumie 

siedem. I tak:  

1) sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2020 r. (załącznik nr 53 

do protokołu), 

2) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierającego 

Rozwiązywanie Problemu Bezdomności w Ostrowcu Świętokrzyskim na 

lata 2017-2020 w roku 2020 (załącznik nr 54 do protokołu), 

3) sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego  

ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

za okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. (załącznik nr 55 do protokołu), 

4) sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2015-2021 – za okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. (załącznik nr 56 do 

protokołu), 

5) sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2019-2021 – za okres od 01.01.2020 r. 

do31.12.2020 r. (załącznik nr 57 do protokołu), 

6) sprawozdanie z realizacji Programu Wspierania Osób Starszych przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Ostrowcu świętokrzyskim na lata 

2016-2020 –  również za okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. (załącznik  

nr 58 do protokołu) oraz  

7) ocenę zasobów opieki społecznej za 2020 r. (załącznik nr 59 do protokołu). 

Materiały te były przedmiotem obrad Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury  

i Sportu, Komisji Samorządowej oraz Komisji ds. Rodziny. Czy Państwo Radni 

mają pytania, uwagi do tych materiałów? Andrzej Pałka, proszę Radnego  

o zabranie głosu.  

Radny A. Pałka – Jeśli można, Pani Przewodnicząca! Panowie Prezydenci! 

Koleżanki, Koledzy Radni! Mili Goście! Internauci! Żeby napisać taki materiał,  

i to dosyć taki „opaśny”, jeśli chodzi objętościowo, to znakiem tego, że coś się 

placówce dzieje, coś się dzieje dla dobra naszych mieszkańców i myślę, że Pan 

Prezydent podobnie na to patrzy. Bo co może napisać ten, co mało pracuje, albo 

nie ma wizji na rozwój swojej placówki. Chwała tym wszystkim, prawda, tym 

wszystkim autorom, prowadzącym placówki, którzy tu przedstawili nam takie 

materiały. A co do spraw zaopatrzenia w gaz, itd., nie zabierałem  głosu, ale 

okazję, bo to też był materiał. No czekam, kiedy usłyszymy, że prognozy są tak 

ciekawe, że gdzieś może wyczytamy, że zacznie cena maleć za gaz. Może się 
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wtedy poprawi i powietrze u nas, to tak tylko nawiasem dorzucam do pana, 

który jest tutaj gościem, a nie usłyszał pytania. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

chciałby jeszcze zabrać głos w sprawach różnych? Nie widzę. W takim razie 

dziękuję Państwu za obrady na dzisiejszej sesji.  

 

 

Ad IX/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zamykam czterdziestą piątą sesję 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Do widzenia Państwu. 

 
Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 12.30. 

 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

Marta Kamińska Przewodnicząca Rady Miasta 

Eliza Kaniewska Ostrowca Świętokrzyskiego 

Magdalena Połetek  

 Irena Renduda-Dudek 

 

  

 


